

# 帝京軒·彌月宴及百日宴菜譜

DI KING HEEN • FULL MOON AND 100 DAYS CELEBRATION MENU

紅雞蛋酸薑

Red Egg, Pickled Ginger

冰燒五層腩·金牌黑豚叉燒·酒香燻蹄

滷水牛腱·香麻舟山海蜆頭

Pork Belly, Roasted • Pork Loin, Barbecued •

Drunken Sliced Pork Knuckle, Marinated • Beef Shank, Marinated

Jellyfish Head, Spicy Sesame Oil, Marinated

西蘭花甜椒帶子 伴 玉環瑤柱甫

Scallop, Bell Pepper, Sautéed & Stuffed Marrow Cucumber Ring, Conpoy, Abalone Sauce, Steamed

金湯花膠海皇燴燕窩

Bird's Nest Soup, Fish Maw, Assorted Seafood, Braised

蠔皇原隻八頭湯鮑魚扣天白花菇

8-Head canned Abalone, Chinese Mushroom, Oyster Sauce, Braised

清蒸沙巴大龍躉

Fresh Giant Garoupa, Steamed

一品蒜香脆皮雞

Chicken, Crushed Garlic, Deep-fried

福建鮑汁炒絲苗

Fried Rice, Abalone Sauce, Fujian-style

黑松露珍菌燴伊府麵

E-fu Noodle, Black Truffle, Mushroom, Braised

雙杏銀耳燉萬壽果·新疆棗皇糕

Papaya Sweet Soup, Snow Fungus, Almond, Double-boiled • Red Date Pudding, Steamed

**HK\$3,480 / 6 位 persons**

**HK\$6,960 / 12 位 persons**

額外每位 Extra person **HK\$580**

供應期由即日起至2026年12月31日(2026年2月14至20日、5月10日、6月21日、9月25日至26日及12月19至22日除外)·另收加一服務費·不可與其他優惠、折扣、餐飲券及指定現金券同時使用·只限堂食享用，並不適用於宴會及婚宴·廳房設有最低消費及只限最多4席預訂，並視供應情況而定·帝京酒店保留修改優惠條款及細則、更改或終止此優惠之權利，恕不另行通知·如有任何爭議，帝京酒店保留最終決定權

Available from now until 31 December, 2026 (Except 14-20 February, 10 May, 21 June, 25-26 September and 19-22 December, 2026) • Subject to 10% service charge • Cannot be used in conjunction with other promotion offers, discount, dining coupon or selected cash coupon • For dine-in consumption only, not applicable to banquets • Private dining rooms are subject to a minimum charge and are limited to a maximum of 4 tables booking, subject to availability • Royal Plaza Hotel reserves the right to amend the terms and conditions of the offers, change or delete the offers without prior notice • Royal Plaza Hotel reserves the right to arbitrate the final decision in case of any disputes



Sun Hung Kai Properties  
HOTELS



ROYAL PLAZA HOTEL  
帝京酒店

193 Prince Edward Road West, Kowloon, Hong Kong  
香港九龍太子道西193號帝京酒店3樓  
Reservations 訂座電話：2622 6161  
[www.royalplaza.com.hk](http://www.royalplaza.com.hk)